
  Protokół Nr 41/ 2023 
z posiedzenia XLI Sesji Rady Gminy Charsznica 

w dniu 28 lutego 2023 roku. 
 
 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji 

   
 

Obrady XLI Sesji Rady Gminy Charsznica VIII kadencji otworzył Przewodniczący 

Rady Gminy Zdzisław Uchto. 

Powitał zebranych w sali obrad. 

 

Ad. 2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy radny Zdzisław Uchto – zwrócił się do radnych z 

prośbą o zalogowanie się na urządzeniach w celu sprawdzenia obecności, po czym 

stwierdził, że na początku obrad sesji obecnych jest 14 radnych, co stanowi qvorum 

do stwierdzenia prawomocności obrad. 

Nieobecni radni: Radny Tomasz Kowal 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 3. Przedstawienie porządku obrad. 

 

1.  Otwarcie sesji. 

2.  Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Gminy Charsznica. 

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Informacja Wójta Gminy na temat wyborów sołtysów i rad sołeckich na nową  

    kadencję. 

7. Uchwała w sprawie: uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania  

    przestrzennego Gminy Charsznica w części tekstowej i graficznej. 

8. Uchwała w sprawie: zakupu nieruchomości gruntowej położonej w Uniejowie –  

    Rędziny. 



9. Uchwała w sprawie: poboru podatków i opłat w drodze inkasa. 

10. Uchwała w sprawie: zmian w budżecie i Uchwale Budżetowej Gminy Charsznica 

      na 2023 rok. 

11. Uchwała w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

      Charsznica. 

12. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

13. Wolne wnioski i dyskusja. 

14. Zamknięcie obrad XLI Sesji Rady Gminy Charsznica. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 14 głosami "za". 

Wynik głosowania stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

 

 

Ad. 4.  Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Gminy Charsznica. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy radny Zdzisław Uchto – tak jak zawsze protokół z 

poprzedniej sesji jest do wglądu, dotychczas nikt nie zgłaszał uwag i poprawek do 

tego protokołu, czy ktoś teraz chciałby to uczynić? 

Radny Adam Żelazny – odnośnie punktu 13 – pisze tak „ w punkcie tym glos zabrał 

jeszcze radny Adam Żelazny i Radny Tomasz Kowal”. I na tym koniec, wypowiedź 

Pana Kowala jest a mojej wypowiedzi ani jednego słowa. Prosiłbym o przełożenie 

głosowania i uzupełnienie protokołu. Ja mówiłem, że nie mam czym palić, miał się 

kończy, drzewo się kończy i nie otrzymałem 1, 5 t w zeszłym roku i do tej pory nie 

dostałem z tego przydziału z dystrybucji gminy żadnego węgla. Ale tej wypowiedzi 

nie ma, bo to jest niewygodne. 

Przewodniczący Rady Gminy radny Zdzisław Uchto – ze swej strony chciałbym 

do wszystkich powiedzieć, tu mam wykładnię jak należy sporządzać protokół – 

zminimalizować treść protokołów, odchodzić od stenogramów, protokół krótki, 

zwięzły, przedstawiający ogólne stanowisko. Po to zostało wprowadzone nagrywanie                      

i rejestrowanie obrazu i dźwięku aby nie pisać bardzo obszernych protokołów. 

Protokół zostanie uzupełniony i przegłosowany na następnej sesji. 



Ad. 5. Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy radny Zdzisław Uchto – chciałem Państwa 

poinformować w tym punkcie, że 24 lutego br. do Biura Rady Gminy wpłynęła  

interpelacja radnego Tomasza Kowala. Ta interpelacja dotyczy tego o co występował 

na sesji tj. o informację i dokumentację związaną z ZUK Charsznica i ewentualnymi 

karami jeżeli takie były nałożone. W tym samym dniu 24 lutego br. podpisałem pismo 

przewodnie kierujące interpelację zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym i 

Statutem Gminy do Pana Wójta. 

Radny Wojciech Dulba -  mam prośbę żeby przejrzeć drogi gminne odnośnie dziur 

Uniejów-Kolonia – Chodowiec i Uniejów-Kolonia – Charsznica Wieś (Szklana). Były 

tam jakieś prace wykonywane przez firmę Nowak - Mosty. 

Radny Tomasz Kościelniak – nawiązując do interpelacji radnego Wojciecha Dulby 

chciałem zapytać czy my już mamy jakąś pisemną formę w jaki sposób firma Nowak 

– Mosty chce naprawić drogę na Szklanej. Droga ta rozsypała się  na odcinku 200-

250m wskutek demontażu drogi technicznej. 

Radna Mariola Kowalska – proszę o drogę od Agronomówki do Jurka Kałwy, tam 

już się przejechać nie da. 

Radna Ewa Kałużna – w Jelczy drogi po zimie są w jeszcze gorszym stanie jak na 

jesieni. Droga na Kopanine, droga Olszyny do Wydymusa Aleksandra i droga na 

Perzówkę. Powybijane doły, że trudno się ominąć. Druga sprawa to rzeka Uniejówka, 

w tym tygodniu było zebranie Spółki Wodnej z Jędrzejowa i problem jest tego typu, 

że Spółka Wodna wywiązuje się z czyszczenia swoich odwadniających rowów, 

natomiast rzeka Uniejówka ma podniesione dno i ta woda nie odchodzi. Zwrócić się 

gdzieś do odpowiednich instytucji żeby pogłębić dno rzeki aby nie powodowało 

cofania się wody w drugim kierunku. 

Radny Marek Strycharz – czy nie byłoby możliwości odtworzenia kawałka chodnika, 

który był przy szkole (ul. Szkolna) i ewentualnie powrócenie do tematu wstawienia 

znaku – zakaz zatrzymywania i postoju. Była komisja, wyraziła na to zgodę. 

Zgłaszam to już któryś raz. 

Radny Piotr Bogusz – panie Wójcie mam pytanie odnośnie drogi Swojczany – 

Sucha w stronę Podlesic. Czy będzie planowana poprawa tej drogi? 

Radny Adam Żelazny – Pan, który się wypowiadał przed chwilą, przedmówca, to 

chodzi o końcówkę między Augustynowem a Podlesicami. Ta droga się zapada, bo te 



śmieci z cmentarza w Tczycy, wysypane były znicze, wieńce pogniotły się i w tej 

chwili zrobiła się tam dziura. 

Wójt Gminy Pan Jan Żebrak udzielił odpowiedzi i wyjaśnień na zgłoszone przez 

radnych interpelacje i zapytania (https://transmisjaobrad.info/videos/10670/xli-srg-

28022023) ( 0:16:46). 

Radny Tomasz Kościelniak – chciałem zwrócić uwagę na mostek koło Pana 

Rubachy w piekiełku, sukcesywnie dokładany asfalt i sukcesywnie się zapada asfalt. 

Radny Antoni Górecki – pasowałoby wszystkie drogi w gminie przejechać i 

systematycznie te dziury usuwać. Na scalanie będziemy musieli jeszcze trochę 

poczekać. 

Wójt Gminy Pan Jan Żebrak – doraźne prace remontowe na drogach gminnych 

wchodzą w grę, liczymy na budowę i remont w ramach prac po scaleniowych. 

Przewodniczący Rady Gminy radny Zdzisław Uchto – wracając do punktu                   

4 porządku obrad – Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Gminy – wypracujemy taką 

formułę aby protokół z poprzedniej sesji publikować wcześniej, żeby można było 

przed sesją na której jest głosowanie telefonicznie zgłosić uwagi do protokołu. 

 

 

Ad. 6. Informacja Wójta Gminy na temat wyborów sołtysów i rad sołeckich na  

          nową kadencję. 

 

Wójt Gminy Pan Jan Żebrak – przedstawił wyniki wyborów sołtysów i rad sołeckich  

na nową kadencję (https://transmisjaobrad.info/videos/10670/xli-srg-28022023) 

(0:28:20). 

Następnie wręczono Listy gratulacyjne dla wybranych sołtysów oraz podziękowania 

dla tych sołtysów, którzy nie zostali wybrani na kolejną kadencje. 

 

 

Ad. 7. Uchwała w sprawie: uchwalenia zmiany miejscowego planu  

          zagospodarowania przestrzennego Gminy Charsznica w części tekstowej  

          i graficznej. 

 

Wójt Gminy Pan Jan Żebrak – omówił projekt uchwały Nr XLI/271/2023 w sprawie: 



uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Charsznica w części tekstowej i graficznej. 

Przewodniczący Rady Gminy radny Zdzisław Uchto - uchwała była opiniowana 

przez Klub Radnych PiS, Pani Przewodnicząca przekazała opinię pozytywną, proszę 

jeszcze o przedstawienie opinii Komisję Finansową, Planowania i Rozwoju 

Gospodarczego. 

Przewodniczący Komisji radny Adam Żelazny – komisja nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy radny Zdzisław Uchto - odczytał i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały Nr XLI/271/2023. 

Kto z Państwa radnych jest „za” przyjęciem uchwały Nr XLI/271/2023 w sprawie: 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Charsznica w części tekstowej i graficznej. 

Kto jest „przeciw”? 

Kto się „wstrzymał”? 

Głosowało 14 radnych, „za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 głos 

„przeciw” i brak głosów „wstrzymujących się”.  

Uchwała została przyjęta 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”. 

Wynik głosowania stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

 

Ad. 8. Uchwała w sprawie: zakupu nieruchomości gruntowej położonej w  

           Uniejowie – Rędziny. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy radny Zdzisław Uchto – omówił projekt uchwały     

Nr XLI/272/2023 w sprawie: zakupu nieruchomości gruntowej położonej w Uniejowie 

– Rędziny. 

Wójt Gminy Pan Jan Żebrak – mogę tylko dodać, że uzgodniliśmy kwotę 15 000 zł 

za 0,1825 ha. 

Przewodniczący Rady Gminy radny Zdzisław Uchto - uchwała była opiniowana 

przez Klub Radnych PiS, Pani Przewodnicząca przekazała mi opinię pozytywną, 



proszę jeszcze o przedstawienie opinii Komisję Finansową, Planowania i Rozwoju 

Gospodarczego. 

Przewodniczący Komisji radny Adam Żelazny – komisja nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy radny Zdzisław Uchto - odczytał i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały Nr XLI/272/2023. 

Kto z Państwa radnych jest „za” przyjęciem uchwały Nr XLI/272/2023 w sprawie: 

zakupu nieruchomości gruntowej położonej w Uniejowie – Rędziny. 

Kto jest „przeciw”? 

Kto się „wstrzymał”? 

Głosowało 14 radnych, „za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, brak głosów 

„przeciw” i brak głosów „wstrzymujących się”.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za”. 

Wynik głosowania stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie: poboru podatków i opłat w drodze inkasa. 

 

 

Sekretarz Gminy Pani Barbara Beliczyńska – omówiła projekt uchwały                           

Nr XLI/273/2023 w sprawie: poboru podatków i opłat w drodze inkasa. 

Przewodniczący Rady Gminy radny Zdzisław Uchto – o opinię w przedmiocie w/w 

projektu uchwały zwróciłem się do Klubu Radnych PiS, Pani Przewodnicząca 

przekazała opinię pozytywną, proszę o przedstawienie opinii Komisję Finansową, 

Planowania i Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodniczący Komisji radny Adam Żelazny – komisja nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Pani Barbara Beliczyńska - informacja dla nowo wybranych 

sołtysów, dieta z tytułu pełnienia funkcji sołtysa wynosi 400,00 zł miesięcznie. 

Sołtys wsi Ciszowice Pan Mieczysław Banach zgłosił wniosek w sprawie 

zwiększenia wysokości diety dla sołtysów. 

Sekretarz Gminy Pani Barbara Beliczyńska – wyjaśniła, że taka zmiana nie może 

być w dzisiejszej uchwale, zmiana ta wymaga podjęcia stosownej uchwały i jeżeli 



taka będzie wola radnych to nic nie stoi na przeszkodzie, ale to już nie na dzisiejszej 

sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy radny Zdzisław Uchto - odczytał i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały Nr XLI/273/2023 w sprawie: poboru podatków i opłat w 

drodze inkasa. 

Kto z Państwa radnych jest „za” przyjęciem uchwały Nr XLI/273/2023. 

Kto jest „przeciw”? 

Kto się „wstrzymał”? 

Głosowało 14 radnych, „za” przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, brak głosów 

„przeciw” i brak głosów „wstrzymujących się”.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 14 głosami „za”. 

Wynik głosowania stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

 

Ad. 10. Uchwała w sprawie: zmian w budżecie i Uchwale Budżetowej Gminy    

             Charsznica na 2023 rok. 

 

Skarbnik Gminy Pani Katarzyna Wrzesień omówiła a następnie odczytała projekt 

uchwały Nr XLI/274/2023 w sprawie zmian w budżecie i Uchwale Budżetowej Gminy 

Charsznica na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Zdzisław Uchto opinia Klubu radnych PiS w 

przedmiocie projektu uchwały jest pozytywna, proszę jeszcze o opinie  Komisję 

Rewizyjną. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Janusz Kałużny – komisja jest za 

przyjęciem uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Zdzisław Uchto – poddał pod głosowanie 

projekt uchwały Nr XLI/274/2023 w sprawie: zmian w budżecie i Uchwale Budżetowej 

na  2023 rok. 

Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? 

Głosowało 14 radnych “za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, ”przeciw” –          

1 radny, „wstrzymało się od głosu” – 0. 



Uchwała została przyjęta 13 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”. 

Wynik głosowania stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

 

 

Ad. 11. Uchwała w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

      Charsznica. 

 

Skarbnik Gminy Pani Katarzyna Wrzesień omówiła a następnie odczytała projekt 

uchwały Nr XLI/275/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Charsznica. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Zdzisław Uchto opinia Klubu radnych PiS w 

przedmiocie projektu uchwały jest pozytywna, proszę o opinie  Komisję Rewizyjną. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Janusz Kałużny – komisja jest za 

przyjęciem uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Zdzisław Uchto – poddał pod głosowanie 

projekt uchwały Nr XLI/275/2023 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Charsznica. 

Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem uchwały? 

Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? 

Głosowało 14 radnych “za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, ”przeciw” –          

1 radny, „wstrzymało się od głosu” – 0. 

Uchwała została przyjęta 13 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymujących się”. 

Wynik głosowania stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

 

Ad. 12. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

 

Wójt Gminy Pan Jan Żebrak – (https://transmisjaobrad.info/videos/10670/xli-

srg-28022023) (1:12:16). 

Radny Adam Żelazny – Panie Wójcie mówi Pan że głosuję przeciwko uchwale cały 



czas, bo się ta uchwała budżetowa kupy nie trzyma, o czym Pan nie mówi. Jaki jest 

deficyt, nie to co Pan mówi tylko to co pisze. Deficytu jest ponad 6 mln zł. Jakie jest 

zadłużenie, też jest w uchwale o czym Pan nie wspomniał. Ja umiem czytać uchwałę, 

natomiast czy radni czytają, czy umieją czytać czy nie to ich sprawa. Ja umiem 

czytać i głosuje się nad tym co pisze w uchwale. Niech Pan skomentuje to z łaski 

swojej co właśnie w tej chwili się wypowiedziałem. Jaki jest deficyt, jakie jest 

zadłużenie, ale nie to co Pan cygani tutaj radnych, tylko to co jest na papierze. 

Do wypowiedzi radnego odniósł się Pan Wójt Gminy Jan Żebrak oraz wyjaśnień 

udzieliła Pani Skarbnik Gminy Pani Katarzyna Wrzesień 

(https://transmisjaobrad.info/videos/10670/xli-srg-28022023). 

Radny Adam Żelazny- Panie Wójcie niech się Pan nie zasłania węglem, że 

głosowałem przeciwko. No więc skąd te opinie są negatywne odnośnie budżetu 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Wójt Gminy Pan Jan Żebrak – nie mamy żadnych negatywnych opinii, proszę nie 

siać tutaj fałszywej propagandy. 

Radny Adam Żelazny – dostałem, wiem co pisze, jakie uwagi są odnośnie budżetu, 

jak był uchwalany. Są wątpliwości czy w ogóle będą możliwości spłacenia 

zadłużenia. 

Wójt Gminy Pan Jan Żebrak – Pan nawet głosował przeciwko drodze, która była w 

Podlesicach wykonana. O czym to świadczy. 

 

 

Ad.13. Wolne wnioski i dyskusja. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Zdzisław Uchto – na poprzedniej sesji padł 

wniosek formalny aby zmienić skład osobowy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. To 

był wniosek radnego tejże komisji. W trakcie dyskusji padła propozycja abym ja ze 

stosowna inicjatywą uchwałodawczą wystąpił. Przeanalizowałem szczegółowo 

uwarunkowania formalno – prawne, rozważałem to również pod względem 

merytorycznym i podjąłem decyzję, że niestety ja z taką inicjatywą uchwałodawczą 

nie wystąpię. Nie zamyka to oczywiście drogi dla innych radnych, jeśli ktoś będzie 

uważał, że jest zasadne wystąpić z taką inicjatywą uchwałodawczą. 

Korzystając, że jestem przy głosie ponieważ była dyskusja na temat kondycji 

finansowej gminy, chciałem poinformować, że uczestniczyłem w spotkaniu Zarządu 



Województwa Małopolskiego, na którym otrzymaliśmy materiały odnośnie funduszy 

jakie poszczególne gminy dostały. 

Następnie przedstawił informację w tym zakresie, dotyczącą Powiatu Miechowskiego  

(https://transmisjaobrad.info/videos/10670/xli-srg-28022023) (1:32:45). 

Dla takiego obiektywnego obrazu naszej gminy pozwoliłem sobie te materiały 

przytoczyć. 

Radny Adam Żelazny – Pan Przewodniczący mówił o takich wielkich kwotach, które 

gmina pozyskała ale zapomniał Pan powiedzieć o tym, że nie ma pieniędzy na 

załatanie dziur w drogach, które są od lat. Nie tylko w Podlesicach także na 

Dąbrowcu. Niektóre samochody są poniszczone przez te dziury, popękane sprężyny, 

nie kosztuje to dużo. Ja w ten sposób patrzę, ocenia się Wójta po dziurach w    

drogach. 

Radna Ewa Kałużna -  byłam ostatnio na zebraniu strażackim w Jelczy i padło 

pytanie od strażaków ale i od zarządu, chodzi o sprawność hydrantów. Żeby chociaż 

przy każdej kolonii jeden hydrant był w miarę sprawny. Jeżeli można w jakiś sposób 

zmotywować Zakład Usług Komunalnych żeby się postarał chociaż na każdej kolonii 

jeden sprawny hydrant. 

Wójt Gminy Pan Jan Żebrak – proszę Państwa tak generalnie to od hydrantów się 

odchodzi, hydrant to siedlisko przeróżnych bakterii i zarazków 

(https://transmisjaobrad.info/videos/10670/xli-srg-28022023) (1:40:40). Nie wiem na 

ile to jest zasadne. Możemy przedyskutować czy zasadnym jest na każdej kolonii. 

Radna Ewa Kałużna – Jelcza jest bardzo rozrzuconą wioską i w razie pożaru jeżeli 

straż zatankuje sobie wodę przy remizie a pali się na Podchliniu, to raczej byłby 

problem i sprawne hydranty są uzasadnione. 

Radny Marek Strycharz – w pewnych newralgicznych miejscach powinny jednak 

hydranty być sprawne. 

Wójt Gminy Pan Jan Żebrak – (https://transmisjaobrad.info/videos/10670/xli-srg-

28022023). 

Radny Tomasz Kościelniak – nawiązując do pomysłów strażackich i do hydrantów, 

myślę że taki hydrant przydałby się przy kościele w Uniejowie. Należałoby sprawdzić 

czy jest on sprawny. 

Różne odbywają się też ćwiczenia i manewry z OSP w Charsznicy organizowane 

przez PSP i myślę, że takie manewry też mogłyby dotyczyć kościoła w Uniejowie. 

Wójt Gminy Pan Jan Żebrak – Gminny Komendant OSP przygotowuje taki plan i 



wnioskuje do PSP. O tym nie ja decyduję. Takie manewry odbywają się tylko w 

Gminie Charsznica. 

Radny Tomasz Kościelniak – mając na myśli to podsumowanie 4 letnie 

wydatkowanych funduszy w Małopolsce, które odbyło się w Proszowicach, w całej 

Małopolsce zostało odnowionych 4041 figurek, w tym 4 w Gminie Charsznica. 

Nawiązując do zabytków chciałem powiedzieć i jednocześnie prosić na kolejne lata, 

jest jeszcze jeden zabytek w postaci remizy OSP Charsznica lub świetlicy wiejskiej w 

Charsznicy. Wiele tego typu zabytków żeśmy wyremontowali (remiza Uniejów-

Rędziny, Agronomówka, remiza Wierzbie). Ja jestem radnym 8 rok i ta remiza w 

Charsznicy wali się 8 lat na moich oczach. Kto przejeżdża proszę zauważyć, że na 

tej remizie rośnie brzoza, na dachu tej remizy. Zamiast drzewa myślę, że mogłyby się 

rodzić tam jakieś kreatywne pomysły. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Zdzisław Uchto – chciałbym poinformować, że 

w Uniejowie – Rędzinach powstało KGW, powstało ono dlatego, że mają się gdzie 

spotkać. 

Radna Ewa Kałużna – była mowa o projekcie w zeszłym roku na tą drogę Tczyca-

Jelcza-Marcinkowice. Czy to cały ten odcinek jest ujęty w projekcie czy tylko odcinek 

do mostu? 

Wójt Gminy Pan Jan Żebrak – w wyniku uzgodnień z Gminą Charsznica i Powiatem 

Miechowskim – pkt 8. Opracowanie dokumentacji projektowej w celu uzyskania 

niezbędnych decyzji i zezwoleń na wykonanie robót budowlanych dla inwestycji  

drogowej pod nazwą „przebudowa drogi powiatowej Nr 1179 Tczyca – Marcinkowice, 

długość 4,20 km. Planowana wartość zadania 210 000,00 zł. Powiat Miechowski 

105.000,00 zł, Gmina Charsznica 105 000,00 zł. 

Sołtys wsi Wierzbie Pani Irena Niewiara – ja odnośnie wniosku, który poruszał 

wcześniej Pan sołtys, może na następną sesję Pan Przewodniczący ustaliłby jakąś 

podwyżkę dla sołtysów. 

 

 

Ad.14. Zamknięcie obrad XLI Sesji Rady Gminy Charsznica. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Uchto Zdzisław, wobec wyczerpania porządku 

obrad, zamknął obrady XLI Sesji Rady Gminy Charsznica w kadencji 2018– 2023. 



Dokładny zapis nagrania z przebiegu obrad znajduje się na stronie - 

www.charsznica.pl (Sesje Rady Gminy) 

 

       Przewodniczący Rady Gminy 

                                (-) Zdzisław Uchto 

 
 
 
Załączniki: 
 
-  (1) Lista obecności 
-  (2, 4-8 ) Imienne wyniki głosowań 
 
 
 Protokół sporządziła: Grażyna Bugaj – Biuro Rady Gminy Charsznica. 
 

 

 


